

NordArt 2016

www.nordart.de



"Khukh Zev": Bazarsad Lkhagva, Enkhchuluun Batbayar, Munkhjargal Jargalsaikhan

"Хөх зэв": Лхагвагийн Базарсад, Батбаярын Энхчулуун, Жаргалсайханы Мөнхжаргал

Der Künstlergruppe "Khukh Zev" wurde 2014 durch drei ehemalige Absolventen der Mongolischen Universität für Kunst und Kultur in Ulaanbaatar gegründet: Bazarsad (geb. 1990), Enkhchuluun (geb. 1985) und Munkhjargal (geb. 1985). Die Gruppe arbeitet konzeptionell und künstlerisch im Bereich Fotografie, Videokunst sowie Filmproduktion. "Jeder Mensch hat seine innere Welt, eigene Gedanken und seine Gefühle, die man nicht in Wörtern beschreiben kann." Genau das möchte die Gruppe "Khukh Zev" fotografieren und mit Licht, Schatten und Farbe darstellen: versteckte Gesichter verschiedener Menschen, ihre Eigenartigkeit, die Farben der sichtbaren Gesichter. Genau betrachtet, kann man da echte Wut, Freude, Traum und Charakter sehen. Gemeinsame Projekte: "Implicit idea-1" in der Blue Moon Art Gallery; "Implicit idea-2" in der Mongolischen Nationagalerie in Ulaanbaatar, Filmproduktion "Golden Intersection".

The artist collective "Khukh Zev" was established in 2014 by former three graduates of the Mongolian University of Art and Culture in Ulaanbaatar: Bazarsad (born in 1990), Enkhchuluun (born in 1985) and Munkhjargal (born in 1985). They work conceptually and artistically in the field of photography, video art and film production. Humankind has its inner world, own thoughts and feelings it can not describe in words. The members of "Khukh Zev" try to catch this inner world exactly and to express it artistically with light, shadow and color: concealed faces of different people, the idiosyncrasy, the colors of invisible faces. You could see real anger, pleasure, dream and ambition and real character there, if you examine it. Joint projects such as "Implicit idea-1" in Blue Moon Art Gallery, "Implicit idea-2" in Mongolian National Art Gallery in Ulaanbaatar and Film production of "Golden Intersection".



Westen und Osten • Jenseits der aufgewachten Berge, 2015, Fotografie, je 90 x 60 cm
West and East • Beyond the woken mountains, 2015, photography, each 90 x 60 cm